
Razlika med otroki je očitna

Branka Kovač: ,,Otrc*e v~vrt-
cfli predvsem vzgajamo."

Sprejela tjie je z nezaupanjem,
skoraj plaho, z izgovori, češ da nima
časa, da naj se pogovorim z drugo
vzgojiteljico, naj pridcm po službi
itn. Kasneje. sredi prijetnega in
sproščenega pogovora pa mi je pii-
znala, da je imela pred mano in mo-
jimi vprašanji le tremo in nezaupa-
nje, česar da otroci nimajo in kar je
po njenem zatjjevanju ,,prirojeno"
le odraslim. Po začetnih zadregah pa
se je 25-letna vzgojiteljica Branka
Kovač popolnoma sprostila in go-
vorila sva še kar naprej, čepiav je
bilo ,,uradnega" untervjuja že ko-
nec.

Kot vzgojiteljica dela v VTtcu An-
gele Ocepek v enoti Selo, stanuje pa
pri teti v neposredni bližini. Rodila
se je v Kamniku, toda tega skoro ne
pozna, saj se je skupaj s starši in bra-
tom že v rani mladosti pieselila za
Bežigiad. Tako je danes prava Ljub-
ljančanka pa tudi Moščanka.

,,Kdaj ste se preselili v Moste? "
,,Kmalu potem, ko sem začcla

delati v tem vrtcu."
,,Je bilo to vaše prvo službeno

mesto? "
,,Skorajda bi lahko rekla prvo, saj

tistih nekaj mesecev, ko sem dclala v
Cerknici, ne morem šteti za redno
delovno razmerje."

,,Vam je ta služba všeč? "
,Je, saj drugače ne bi šla v ta

poklic."
,,Včasih gredo ljudje v poklic

kljub temu, da jim ni všeč!"
,,Res je, toda to velja le za tiste,

ki niso imeli možnosti izbire. Pri

meni to ni prišlo v poštev, ker sem
lahko izbirala po mili volji brezvsa-
kega pritiska."

,,Toda v sebi morate imeti še ne-
kaj več, če hočete opravljati svoje
delo nadpoprečno. Naj sklepam, da
to vi imate, saj drugače ne bi bili
otroci tako navezani na vas."

,,Mislim, da nimam nič nadpo-
piečnega v sebi in prepričana sem,
da se vsaka vzgojiteljica po svoji naj-
boljši moči trudi za svoje otroke.
Res je, da so pri tem tudi razlike, pa
tudi otroci si sami izberejo med
sabo simpatije in če ima nekdo sim-
patij več, drugi manj, je zato sam
dostikrat najmanj odgovoren."

,,Morebiti vam pri delu pomaga
to, da niste poročeni? "

,,Mogoče to res pomaga, toda
prepričana sera, da to ni odločilno.
Kot sem že prej omenila, se vse
vzgojiteljice pri delu po svojih naj-
boljših močeh trudijo ugoditi otro-
kom, pa tudi staršem; toda tiste, ki
so poročene, se poklicu ne morejo
posvetiti dovolj še tedaj, ko so do-
ma, z družino. Naše delo, pa tudi
delo drugih vzgojiteljev, zahteva, da
se človek še po delovncm času pri-
piavi za naslednji dan. Te piiprave
pa so zaradi zaposlenosti poročenih
vzgojiteljic gotovo manjše kot pri
samških."

,,Zanima me, kakšna je razlika
med tistimi staiši, ki imajo otroke v
vrtcu le nekaj dni ali tednov, in ti-
stimi, ki jih imajo že dlje? "

,,Razlika je očitna, izgine pa te-
daj, ko starši ugotove, da so njihovi
otroci pri nas vami in zadovoljni.
Sprva vsakdo želi, da z njegovim
otrokom delamo tako, kot da ima-
mo le njegovega. Pozneje ugotove,
da je, to nemogoče, pa tudi bolj sa-
mozavesten in samostojen postane
otrok, če je drugim enak."

,Jn kakšna je razlika med otioki,
ki so v vrtcu, in tistimi, ki niso? "

,,Ta razlika je večja, kot si ljudje
predstavljajo. Že na cesti se da z
lahkoto ugotoviti, kdo je v vrtcu in
kdo ne."

,,Kaj bi dejali za konec razgo-
vora? "

,,To, da mi je kat hudo, ko vidim
otroka, da nima tistega, kai bi lahko
imel, če bi hodil v vrtec. Želim, da
bi bilo čimveč vrtcev in čimveč
otrok, ki bi bili deležni strokovne
vzgoje in varstva. Staršem naj ne bo
žal, ko bodo dajali denar za samo-
prispevek, namenjen za gradnjo
vzgojno-varstvenih zavodov.
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